
     Zápis z jednání OV – Středočeská oblast 

č. 1/2024 

Datum konání:   19. 1. 2024, Kladno 

Přítomni:   

 Václav Drbal, předseda OV 

 Martin Blažek, člen OV 

 Ing. Pavlína Bůžková, členka OV 

 Jana Holíková, člen OV 

 Mgr. Kateřina Vašáková, MBA, členka OV 

 Jana Nosková, sekretář 

 
 

Program:  

1. Schváleno per rollam 

2. Vzdělávání v oblasti 

3. ZZVJ 

4. Ekonomika oblasti 

5. OCM 

6. SJL 

7. OM, MČR 

8.  Licence na velkého koně 

9.  Galavečer 

10.  Sety, fotobuňky 

11. Udělení výkonnostních odznaků 

12. Uznání kvalifikace 

13.  Další jednání OV 

 

 

1. Od minulého jednání OV Středočeské oblasti bylo per rollam schváleno: 

 vznik nových subjektů - V+V Rokytá, JK Opřetický dvůr 

 přihlášky do kurzu rozhodčích skoky Podolanka 14. 1. 2024 pro Kristinu 

Šmejkalovou (B3563, garant Ing. M. Kvapilová a Vanessu Růžičkovou (B3504), 

garant J. Nosková (A0410) 

 

2. Vzdělávání 

OV jednal o vývoji situace ohledně schválení zvýšení kvalifikací – Národní rozhodčí skoky 

pro Janu Holíkovou, Sandru Horákovou Bejšákovou a Šárku Pospíšilovou, dále pak 

Specialista – skoky pro Martina Blažka (B3122). 



Z jednání KRK ČJF ze dne 12. 12. 2023, kdy se rozhodnutí KRK shoduje s rozhodnutím OV – 

žádost o zvýšení kvalifikace byla podána ke schválení dle Dokumentu vzdělávání, který byl 

v době podání žádosti v platnosti a je v platnosti do dnešního jednání OV ČJF. Předsedkyně 

skokové komise byla na chybné jednání upozorněna, pro nápravu aktuálního stavu byly, dle 

jejího vyjádření, žádosti předány Komisi rozhodčích – do dne jednání OV bez vyjádření. 

OV trvá na dodržení postupu dle aktuálně platné legislativy a nadále žádá o vyjádření a 

potvrzení příslušných komisí, které byly platné v den podání žádostí.  

OV na toto téma telefonicky jednal s Ing. Evou Mentlíkovou, zástupkyni pro legislativu ČJF. 

Dalším jednáním tohoto bodu je pověřen M. Blažek. 

 

OV v návaznosti na toto téma probíral aktuálně zaslané podklady ke zvyšování kvalifikace 

pro rozhodčí Národní a Specialista pro disciplínu skoky, kdy se tyto funkce budou školit a 

vyhodnocovat pouze v jednom určeném termínu. OV trvá na rozhodnutí, že stávající 

Dokument vzdělávání ČJF je platný a všechny podané žádosti by se jím měly řídit. 

 

OV plánuje, po seznámení s aktuálním seznamem školitelů ČJF, požádat o možnost 

uspořádání refreshingu pro rozhodčí. 

 

OV požádá o nově připravovaný dokument vzdělávání, zároveň se domnívá, že by měl být 

velmi rychle zveřejněn mezi členy ČJF.  

Co se týká vzdělávacích akcí 2024, jsou k přihlašování zadávány pozdě a nekoncepčně, není 

možné členy včas informovat. Často jsou zadány bez potřebných upřesňujících informací a 

nejsou zohledněny vazby na praxi.  

OV opětovně žádá o zaslání nového dokumentu vzdělávání a zaslání všech již známých 

termínů vzdělávacích akcí a aktivit. Pověřena zasláním sekretářka oblasti. 

 

OV probíral aktuální dění ohledně školení pro nové i stávající zpracovatele. Sekretářka 

oblasti seznámila OV s poslední informací na toto téma, že dle plánů ČJF by toto školení 

mělo být vypsáno po novém roce. OV se tak usnáší na rozhodnutí, že po zjištění podmínek 

školení na toto téma bychom rádi vypsali školení v oblasti a pro větší komfort by byla 

maximální kapacita + - 10 uchazečů z naší oblasti, nutný prostor vybavený pro více PC. J. 

Holíková osloví p. Bendáka, zjistí aktuální situaci, a předjedná možné aktivity pro oblast. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

OV jednal o semináři, který proběhne 21. 1. 2024 v JK Čtyřkolák, tématem bude welfare, 

doping, ZZVJ, zdravotní minimum. Lektor – MVDr. Zuzana Žežulková,                                           

Bc. Veronika Rosická, DiS, Irena Hůlková. Cena 500,- Kč pro členy oblasti B, 1000,- Kč pro 

členy ostatních oblastí. Do data jednání OV 18 přihlášených z naší oblasti. Přípravou tohoto 

semináře je pověřena Mgr. K. Vašáková, MBA. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

 



3. ZZVJ – termíny 2024, schválené OV: 

 24. 1. JK Heroutice – zrušeno per rollam dne 17. 1. 2024 – nedostatek 

přihlášených 

 6. 3. JK Heroutice – hl. komisař J. Nosková, komisaři Mgr. K. Vašáková, MBA,        

J. Perníčková, náhr. Ing. M. Veselý 

 21. 3. JK Mělník – hl. komisař M. Moudrý, komisaři J. Chvapil, Ing. P. Bůžková, 

náhr. V. Drbal 

 

Zásadní je zaslání nového dokumentu vzdělávání. Pokud má platit od 1. 2. 2024, je třeba 

včas seznámit např. kandidáty na ZZVJ a komisaře, aby s předstihem mohli přizpůsobit 

přípravu. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro - 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

4. Ekonomika 

Předseda OV odprezentoval informace z jednání Rady, kde se opět otevřelo téma poplatku 
15,- Kč/start, a kam budou tyto prostředky použity. Informoval o rozhodnutí VV z vybraných 
poplatků  již nehradit pořadatelům náklady Hlavního rozhodčího. S ohledem na to, že VV 
nepředložil žádnou koncepci, jak bude s uvedenými financemi nakládáno, a pouze bylo při 
jednání potvrzeno, že nebudou využity pro centrální účely, mohou i OV navrhnout nový 
systém podpory. 
Členové OV opětovně konstatovali skutečnost, že nejoptimálnějším řešením je zrušit 
poplatek úplně. Očekávají negativní reakce pořadatelů. 
Bylo projednáno několik návrhů, a bez ohledu na to, jaké bude výsledné řešení ze strany 
VV, OV trvá na tom, aby uvedené prostředky byly rozděleny v plné výši oblastem, a to 
nejlépe klíčem dle počtu a objemu pořádaných závodů, aby nedošlo k duplikaci s jinými 
projekty. 
Zpracováním projektu, kdy budou finance použity na podporu oblastních seriálů nižší a 
střední úrovně s prioritou podpory mládeže, a pak současně na jejich finále včetně 
případného republikového byla pověřena Mgr. Vašáková. 
OV schválil nákup bezpečnostních háků od dodavatele Kubiase v počtu 60 ks v ceně cca 

700,- Kč s DPH za kus pro potřeby pořadatelů. Sekretářka zašle předběžnou poptávku na 

cenu a možnost jejich označení.  

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

5. OCM 

OV plánuje pro příští sezonu oblíbený PonyCamp, bude upravena věková hranice účastníků. 

Plánované umístěný campu bude v Hořovicích. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

6. SJL 

Proběhla diskuse o termínech a pořadatelích sezony 2024. Jednáním je pověřena J. 

Holíková. Obsah pravidel se finalizuje a probíhají poslední konzultace. Členové OV obdrželi 

informaci, že nové nastavení JISu umožní označení závodu ligy pro lepší dohledávání v kalendáři. 



Bylo diskutováno o možnostech ohodnocení umístěných v kategorii skoky při jednotlivých 

kolech. 

Středočeská Stylovka 2024 – průběh seriálu je v jednání, termíny by měly odpovídat SJL, 

pokud to bude možné. 

Dále proběhlo jednání ohledně STP SJL ve všech disciplínách. Do příštího jednání OV by již 

měly být aktuální a budou zveřejněny na webu, FB a IG oblasti s SJL.  

OV dále jednal o jiné možné podpoře spřežení než SJL, vyhodnocení neodpovídá myšlence 

žebříčku SJL. Jednáním se zástupcem disciplíny, J. Zieglerem je pověřen V. Drbal. 

OV dále děkuje L. Korejsové za dosavadní práci se žebříčkem a agendou SJL drezura a do 

příštího jednání se pokusí nalézt jiného kandidáta, který bude touto agendou pověřen. 

OV odsouhlasil zařazení J. Abíka jako druhý kontakt pro disciplínu a SJL všestrannost 

OV odsouhlasil plánovanou úpravu webu SJL. Úpravou je pověřena S. Horáková Bejšáková. 

Předběžný odhad ceny úpravy je cca 2000,- - 3000,- Kč. 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

7. OM, MČR 

 

OV do příštího jednání odkládá rozhodnutí o místě konání OM pony drezura. Pro skoky je 

pověřena sekretářka objednáním výsledkové tabule. 

 

OV dále jednal o možnosti nákupu trik pro účastníky MČR, jejich úpravě v souladu 

s moderním materiálem a designem. V sezoně 2024 budou pořízeny dva typy – nový bude 

distribuován postupně a v unikátním režimu.  

Mgr. Vašáková zašle členům OV zaktualizované nabídky, a na základě toho bude PER 

ROLLAM vybrán výsledný model a odsouhlaseno objednání a částka fakturace. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0  

 

8.  OV schvaluje udělení drezurní licence na velkého koně pro Alenu Veselou (H0Y1I), která 

splnila podmínky jejího udělení bez nutnosti skládat ZZVJ. Předává ke schválení VV ČJF. 

 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se – 0 

 

9.  Galavečer 

OV jednal o organizaci Galavečera 2024, který se bude konat 17. 2. 2024 v Kolíně. Sekretářka 

oblasti zpracovala přehled vyhodnocených – ten byl dle aktuální situace aktualizován, OV 

jednal o nákupu trofejí, které se budou oceněným předávat. OV se dále usnesl na posunu 

začátku Galavečera na 18:00 hodin s tím, že vstup bude možný od 17:00 hodin.  

Pozvánka všem vyhodnoceným byla rozeslána 6. 1. 2024. 



Pavlína Bůžková navrhuje po zkušenosti s přípravou seznamu vyhodnocených, aby byl na 

webu oblasti průběžně umístěn archiv všech důležitých výsledků ze sezony, což umožní 

snazší získání potřebných údajů. 

 

 

10.  OV jednal o plánovaném rozmístění a využití nových setů (vozíků) materiálu pro pořádání 

závodů, a plánuje požádat o umístění vozíku (skoky) na Ptýrov, garantem by byla Ing. P. 

Bůžková. Dále plánuje požádat o umístění vozíku (drezura) do Staré Boleslavi, garantem by 

byl P. Jarolím, nebo Š. Kitnerová. Žádost zašle sekretářka na lednové jednání VV. 

OV dále jednal o informaci, že ČJF pořídila 12 sad fotobuněk (časomír) a požádá o přidělení 

3 ks setů pro potřeby oblasti. 

OV dále jednal o možnosti nákupu menší tabule pro potřeby oblasti, která by vhodně 

doplnila sety časomír. 

 

HLASOVANÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

11.  OV schválil žádost o udělení výkonnostních odznaků ČJF: 

 bronzový drezura – Miriam Vítek Viesnerová 

 bronzový drezura – Anna Lipinská 

 bronzový skoky – Lucie Mikešová 

 bronzový skoky – Magdaléna Křížová 

 zlatý skoky – Tereza Svobodová 

HLASOVÁNÍ: Pro – 5, Proti – 0, Zdržel se - 0 

 

12.  Sekretářka oblasti seznámila OV s posunem žádosti Corrada Fois, J0WRK, (JK Efis Chotěšice) 

o uznání italské licence Trenér II. třídy, kdy OV tuto žádost s kladným doporučením předal 

ke schválení VV ČJF. V současné chvíli probíhá ověření všem dodaných podkladů a VV ČJF 

by měl žádost schválit. 

 

13.  Stanovy ČJF – na jednání Rady byl prezentován dokument obsahující přehled zaslaných 

námětů na úpravu stávajícího dokumentu stanov. OV žádá o doplnění tohoto seznamu o 

náměty zaslané z jednání OV a podněty z konference. 

       

 

14.  Další jednání OV se bude konat dle potřeby oblasti. 

 

 

 

 

Zapsala: Jana Nosková 


